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PROTOKÓŁ NR LII/22 

Z LII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 31 MARCA 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów: z L Sesji RMŻ i LI Nadzwyczajnej Sesji RMŻ. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie 

Miasta Żyrardowa, 

4.  zmieniająca uchwałę Nr LV/411/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, podmiotami zatrudniającymi 

dziennego opiekuna oraz dziennymi opiekunami, 

5.  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Żyrardowa na lata 2022–2025, 

6.  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na 2022 rok”, 

7.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej, 

8.  przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030 oraz 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji, 

9.  zmieniająca uchwałę nr XV/109/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 8 sierpnia 2019 r. w sprawie 

zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Żyrardowa dla rodzinnych ogródków 

działkowych działających na terenie Miasta Żyrardowa na zadania służące tworzeniu warunków dla 

rozwoju ogrodów działkowych,  

10.  określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta 

Żyrardowa, 

11.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 
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III.  Informacje: 

1.  Informacja służb o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2021 rok. 

IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V. Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 31 marca 2022 r. o godz. 15.08 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa 

Elżbieta Wrońska, która stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, złożył wniosek o włączenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. Wskazał, że jest to dokument potrzebny, by móc prawidłowo 

wydatkować środki na pomoc uchodźcom, które wpłyną na ten cel od Wojewody Mazowieckiego. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, złożył kilka wniosków: (1) o zdjęcie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej  

i ustanowienia służebności gruntowej; (2) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XV/109/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 8 sierpnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Żyrardowa dla rodzinnych ogródków działkowych 

działających na terenie Miasta Żyrardowa na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju ogrodów 

działkowych; (3) o zmianę porządku obrad w taki sposób, by projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta Żyrardowa był 

rozpatrywany po projekcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022 

(punkt II.10. rozpatrywany jako II.3.); (4) o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa; (5) o włączenie do porządku 

obrad informacji o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie  

od 18 grudnia 2021 r. do 30 marca 2022 r. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zmianę porządku obrad w taki sposób, by projekt 

uchwały określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta 

Żyrardowa był rozpatrywany po projekcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022 (punkt II.10. rozpatrywany jako II.3.). W głosowaniu jawnym wzięło udział  

19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 



Protokół nr LII/22 z LII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 31.03.2022  
3 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad w taki sposób, by projekt uchwały określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta Żyrardowa był 

rozpatrywany po projekcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej i ustanowienia służebności gruntowej: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

zmieniającej uchwałę nr XV/109/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 8 sierpnia 2019 r. w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Miasta Żyrardowa dla rodzinnych ogródków 

działkowych działających na terenie Miasta Żyrardowa na zadania służące tworzeniu warunków dla 

rozwoju ogrodów działkowych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się 

do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

nr XV/109/19 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 8 sierpnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

ze środków budżetu Miasta Żyrardowa dla rodzinnych ogródków działkowych działających na terenie 

Miasta Żyrardowa na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju ogrodów działkowych: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 
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Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 
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Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o włączenie do porządku informacji o działaniach 

Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie od 18 grudnia 2021 r. do 30 marca 

2022 r. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 19 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o włączenie do porządku obrad informacji o działaniach Prezydenta 

Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie od 18 grudnia 2021 r. do 30 marca 2022 r.: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, przy  

braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. i III. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta 

Żyrardowa, 

4.  określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie 

Miasta Żyrardowa, 
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5.  zmieniająca uchwałę Nr LV/411/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, podmiotami zatrudniającymi 

dziennego opiekuna oraz dziennymi opiekunami, 

6.  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Żyrardowa na lata 2022–2025, 

7.  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na 2022 rok”, 

8. zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

9.  przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030 oraz 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

III.  Informacje: 

1.  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie  

od 18 grudnia 2021 r. do 30 marca 2022 r. 

2.  Informacja służb o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2021 rok. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z L Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z L Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 
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Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty dwóch uchwał: (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na 

lata 2022–2032 oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. Wspomniała 

o autopoprawce do projektu pierwszej z wymienionych uchwał, polegającej na dopisaniu „§ 1”. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał.  

Radna Elżbieta Wrońska odniosła się do proponowanego wsparcia Centrum Zdrowia Mazowsza 

Zachodniego kwotą 700 tys. zł. Zadeklarowała, że nie jest przeciwna wsparciu, ale w związku z faktem, 

że środki te trafią do innej struktury samorządowej, dociekała, jakie korzyści z tego działania będą 

wynikały dla Miasta. Zwróciła uwagę, że mieszkańcy Żyrardowa zabiegają o budowę lub przebudowę 

dróg, a także przypomniała, że Miasto wspiera Powiat m.in. poprzez umarzanie Centrum Zdrowia 

Mazowsza Zachodniego podatku od nieruchomości. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, wskazał, że w przypadku udzielenia 

pomocy Powiatowi beneficjentem będą żyrardowianie korzystający z usług Centrum Zdrowia 

Mazowsza Zachodniego. Podkreślił, że szpital kwalifikuje się do pomocy polegającej na umarzaniu 

podatku od nieruchomości, dlatego też ta pomoc jest udzielana. Wyraził nadzieję na dalszą dobrą 

współpracę z Zarządem Powiatu Żyrardowskiego, jako że pozostały jeszcze do realizacji zadania 

inwestycyjne związane nie tylko ze szpitalem, lecz także z infrastrukturą drogową. Wskazał, że trudna 

do wyobrażenia jest sytuacja, że w Żyrardowie nie ma szpitala, jak również wyraził nadzieję,  

że pozostałe gminy wchodzące w skład Powiatu Żyrardowskiego zaczną postrzegać problemy Centrum 

Zdrowia Mazowsza Zachodniego jako dotyczące także ich mieszkańców i rozważyć udzielenie wsparcia 

tej placówce medycznej. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odwołał się do wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów 

i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ oraz Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ,  

w którym uczestniczyli Starosta oraz Wicestarosta Powiatu Żyrardowskiego. Podkreślił,  

że przedmiotem rozmowy jest kwota 700 tys. zł przy inwestycji wartej blisko 12 mln zł i środkach 

zewnętrznych w wysokości ok. 10 mln zł. 
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Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski dodał, że w przypadku podjęcia przez radnych uchwały 

Miasto udzieli dotacji bezpośrednio do Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego i będzie miała ona 

charakter dotacji celowej, a więc nie będzie mogła zostać wydatkowana na inny cel niż wskazany,  

a w przypadku, jeśli zadanie nie zostanie wykonane – środki wrócą do Miasta wraz z odsetkami. 

Podkreślił, że ze słów Zarządu Powiatu Żyrardowskiego wynikało, że pomoc udzielona przez Miasto 

nie wyczerpie potrzeb związanych z termomodernizacją szpitala. 

Radna Teresa Lefelt poinformowała, że planowała zabrać głos na koniec sesji, dziękując  

za przekazanie środków na rzecz Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego, jako że była pewna,  

że uchwała zyska aprobatę radnych. Wskazała, że choć szpital jest powiatowy, to leży w centrum 

Żyrardowa, a wygląd placówki nie dodaje miastu splendoru. Dodała, że z usług Centrum Zdrowia 

Mazowsza Zachodniego korzysta kilka tysięcy osób, z czego połowa to mieszkańcy Żyrardowa. 

Wyraziła nadzieję, że nadszedł czas, kiedy szpital zacznie odzyskiwać swoją renomę oraz zaapelowała 

do radnych o poparcie uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę  

19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 
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Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.3. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta Żyrardowa. Wspomniała  

o autopoprawce w § 2 ust. 1 pkt 2, polegającej na dopisaniu słów „po uzyskaniu uprzedniej zgody Rady 

Miasta” na końcu zdania. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji przez Prezydenta Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.4. 

Pan Kamil Przybyłowski, inspektor w Referacie Sportu, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Miasta 

Żyrardowa. Zgłosił szereg autopoprawek do projektu polegających m.in. na: dodaniu słowa 

„sportowego” po słowach „realizację programu szkolenia” (§ 4 ust. 1); dodaniu słowa „sportowych”  

po słowach „kolejnych etapach w rozgrywkach” (tamże); skreśleniu słów „a także wykorzystywanych 

jako biura klubu/stowarzyszenia” (§ 4 ust. 1 lit. b); dodaniu słów „dla trenerów i instruktorów” po słowie 

„wynagrodzenia” (§ 4 ust. 1 lit. e); skreśleniu § 4 ust. 1 lit. f; dodaniu słów „w związku z organizacją 

lub uczestnictwem w rozgrywkach ligowych, eliminacjach, mistrzostwach i kolejnych etapach  
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w rozgrywkach sportowych” po słowach „wyżywienia i noclegów” (§ 4 ust. 1 lit. h); zastąpieniu słów 

„w szczególności” słowami „takich jak” (§ 4 ust. 3); zastąpienie słowa „catering” słowami „wyżywienia 

i noclegów w związku z organizacją lub uczestnictwem w zawodach sportowych” (§ 4 ust. 3 lit. f); 

skreśleniu § 4 ust. 5; skreśleniu § 5; zastąpieniu słowa „ofert” słowem „wniosków” (§ 6 ust. 1 pkt 1); 

zastąpieniu słów „ofert nie może być krótszy niż 7 dni od dnia ukazania się ogłoszenia” słowami 

„wniosków w roku 2022 – do 30 maja br., w każdym kolejnym roku do 31 marca” (§ 6 ust. 1 pkt 2); 

zastąpieniu słowa „oferty” słowem „wniosku” (§ 6 ust. 1 pkt 3); dodanie § 6 ust. 1 pkt 4 w brzmieniu 

„Wnioskodawcy, którzy złożą wniosek niekompletny pod względem formalnym, będą mogli uzupełnić 

braki w terminie 7 dni od otrzymania wezwania do uzupełnienia dokumentów”; zastąpieniu słowa 

„oferty” słowem „wniosków” (§ 6 ust. 1 pkt 5); zastąpieniu słów „oferta, której” słowami „wniosek, 

którego” (§ 6 ust. 1 pkt 6); zastąpieniu słowa „oferty” słowem „wnioski” (§ 6 ust. 1 pkt 7); zastąpieniu 

słowa „ofert” słowem „wniosków” (§ 6 ust. 2); skreśleniu słowa „ofert” (§ 6 ust. 5); dodaniu słów „nie 

później niż do 31 stycznia roku następnego” (§ 7 ust. 1); zastąpieniu słowa „oferent” słowami „Podmiot, 

któremu przyznano dotację” (§ 7 ust. 2); dodaniu § 8 w brzmieniu:  

„1. Prezydent Miasta Żyrardowa, poprzez upoważnionych pracowników Urzędu Miasta Żyrardowa, 

dokonuje kontroli i oceny wykonania przedmiotu umowy w zakresie: 

1) stanu realizacji przedsięwzięcia; 

2) efektywności i rzetelności wykonania; 

3) prawidłowości wykorzystania środków finansowych; 

4) prawidłowości prowadzenia dokumentacji finansowo-księgowej w zakresie ewidencji 

dowodów księgowych dotyczących realizacji przedsięwzięcia objętego dotacją. 

2. Z przeprowadzonej kontroli sporządza się protokół, który podpisują: kontrolujący i przedstawiciel 

klubu sportowego.”; 

zastąpieniu dotychczasowego brzmienia § 9 słowami „Informacja z rozliczenia dotacji zostaje 

zamieszczona na stronie internetowej oraz tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta Żyrardowa.”; dodaniu słów 

„dnia jej” po słowach „po upływie 14 dni od” (§ 11); zastąpieniu słów „kwoty w wysokości 250.000,00 

zł (słownie: dwieście pięćdziesiąt tysięcy złotych)” słowami „kwoty w wysokości 150.000,00 zł 

(słownie: sto pięćdziesiąt tysięcy złotych)” (uzasadnienie do projektu uchwały), a także na zmianie 

brzmienia niektórych zapisów załączników do projektu uchwały w związku z autopoprawkami w tekście 

uchwały. 

 Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, wskazał, że podjęcie uchwały umożliwi 

wspieranie sportu – również ligowego. Dodał, że stowarzyszenia nie będą składały ofert na realizację 

zadań, ale będą wnioskowały o konkretne dotacje, określając, jakie zadania chcą realizować. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że nie wszystkie autopoprawki przedstawione podczas 

sesji znalazły się w dokumencie przesłanym radnym przed sesją. Prosiła, aby projekty uchwał były 

konstruowane w sposób solidny i dokładnie sprawdzane, aby uniknąć sytuacji, kiedy projekt jest 
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zmieniany tuż przed poddaniem go pod głosowanie. Zaproponowała zatrudnienie w Biurze Rady 

prawnika opiniującego wyłącznie projekty uchwał, które dostarczane byłyby mu z wyprzedzeniem 

umożliwiającym dokładne ich sprawdzenie. Zgłosiła uwagę do § 4 projektu uchwały, wskazując,  

że w wielu rozstrzygnięciach nadzorczych są unieważniane zapisy w uchwałach, które powtarzają tekst 

ustaw bądź go modyfikują, a takie właśnie zapisy znajdują się w projekcie. Wyraziła wątpliwość  

co do pokrywania kosztów wyżywienia i noclegów w związku z organizacją lub uczestnictwem  

w zawodach sportowych (§ 4 ust. 3 lit. f projektu uchwały), dociekając, czy oznacza to, że jeśli  

do Żyrardowa zostaną zaproszone drużyny z wielu miast Polski, to należy fundować im wyżywienie  

i nocleg, skoro drużyny z Żyrardowa, które wyjadą do innych miast, będą same pokrywać swoje koszty. 

Dociekała, czemu służy zapis „nie później niż do 31 stycznia roku następnego” (§ 7 ust. 1), skoro 

poprzedza go informacja o tym, że zadanie należy rozliczyć w ciągu 30 dni od jego zakończenia. 

Wskazała, że w § 8 brakuje informacji o tym, w jakim terminie dokonywana może być kontrola. 

Radny Marek Treliński rozważał, czy w projekt uchwały nie powinien regulować wysokości 

dotacji, np. poprzez jej ograniczenie wrażone w procentach w stosunku do kosztu realizacji całego zadania. 

Pani Dorota Kowalczyk, radca prawny, wskazała, że wysokość dotacji w pierwszej skierowanej 

do radnych wersji projektu uchwały była wyrażona procentowo, jednak po przeanalizowaniu podstaw 

prawnych zdecydowano, że nie ma do tego podstaw, choć jednocześnie nie ma jednolitej praktyki wśród 

innych gmin. Odniosła się do słów radnej Grażyny Stefańskiej, informując, że rozbieżność między 

wersją z autopoprawkami przesłaną radnym w dniu 30 marca 2022 r. a wersją przedstawioną podczas 

sesji dotyczy zapisów § 6 ust. 1 pkt 2, gdzie zamiast 30 kwietnia br. wpisano 30 maja br. Dodała, że nie 

do końca zgadza się z zarzutem, że uchwała powtarza zapisy ustawy, wskazując przypadek, w którym 

uchwała powtarza taki zapis, ale także dodaje punkty, których w ustawie nie ma, jako że ustawodawca 

użył określenia „w szczególności”, tym samym pozwalając na rozszerzenie katalogu. Podkreśliła,  

że choć katalog ten został rozszerzony, to nie można było pominąć tego, co ujęto w ustawie, skoro 

intencją Referatu Sportu jest to, by te punkty znalazły się w uchwale. Wniosła autopoprawkę do § 6  

ust. 1 projektu uchwały polegającą na zastąpieniu słów „do 31 stycznia roku następnego” słowami „do 

30 stycznia roku następnego”.  

Pan Adam Lemiesz wyjaśnił, że przy tworzeniu projektu uchwały celem było uniknięcie 

podwójnego wsparcia stypendialnego, jako że funkcjonuje odrębna uchwała dotycząca przyznawania 

stypendiów i nie należy tej kwestii regulować w innym akcie prawa miejscowego. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do słów przedmówcy, wskazując, że ustawa przewiduje 

przyznawanie stypendiów. Pytała, na jakiej podstawie komisja ma nie przyznać dotacji, jeśli ktoś złoży 

wniosek o przyznanie stypendium. 

Pan Adam Lemiesz wyjaśnił, że wnioski o stypendia są składane na podstawie innej uchwały  

i sportowcy mogą takie stypendia uzyskać. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 
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jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań  

z zakresu wspierania rozwoju sportu na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.5. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr LV/411/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 kwietnia 2018 r.  

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, podmiotami zatrudniającymi 

dziennego opiekuna oraz dziennymi opiekunami.  

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr LV/411/18 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, podmiotami zatrudniającymi dziennego 

opiekuna oraz dziennymi opiekunami. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę Nr LV/411/18 Rady Miasta Żyrardowa  

z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi, 

podmiotami zatrudniającymi dziennego opiekuna oraz dziennymi opiekunami: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 
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Ad II.6. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Żyrardowa na lata 2022–2025. Zgłosiła 

autopoprawkę związaną ze zmianą numeracji paragrafów w taki sposób, że § 5 staje się § 4, zaś § 6 staje 

się § 5. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Żyrardowa na lata 2022–2025. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Żyrardowa  

na lata 2022–2025: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.7. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na 2022 rok”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na 2022 rok”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli uchwałę  

17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2022 rok”: 
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„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecne podczas głosowania: radna Edyta Lubańska, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.8. 

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad II.9. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–

2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030 oraz 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 
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konsultacji. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Miasta Żyrardowa na lata 2023–2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Sławomir Wardziak. 

 

III. Informacje 

Ad III.1. 

Do złożonej informacji o działaniach Prezydenta Miasta Żyrardowa i Urzędu Miasta Żyrardowa 

nie wniesiono uwag. Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska zaapelowała o przesyłanie 

ewentualnych pytań lub uwag drogą mailową. 

 

Ad III.2. 

Pan Zbigniew Biegański, Zastępca Komendanta Straży Miejskiej, przedstawiła informację  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2021 rok. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że informacje Straży Miejskiej składane są każdego roku 

według podobnego szablonu, ale brakuje w nich analizy, czy pewne zjawiska się nasilają, czy nie,  

a także czy zmieniające się liczby oznaczają, że sytuacja się poprawia, czy pogarsza. Odniósł się  

do spostrzeżeń Straży Miejskiej ujętych w informacji za rok 2017, wskazując, że w informacji za rok 

2021 zawarto te same obserwacje. Nawiązał do tematu monitoringu miejskiego, a także stwierdził,  

że trudno mu ocenić pozytywnie przedstawiony materiał. 

Pan Zbigniew Biegański stwierdził, że sytuacja ujęta w podsumowaniu informacji utrzymuje 

się na mniej więcej tym samym poziomie. Odniósł się do tematu monitoringu, wskazując, że nie 

wszystkie kamery są obrotowe, a także dodając, że trudniej jest analizować obraz z kamer  

w godzinach nocnych lub w sytuacji rozrastania się drzewostanu. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zapytał, czy obraz z kamer jest obserwowany w czasie rzeczywistym. 

Pan Zbigniew Biegański wyjaśnił, że obraz jest obserwowany przez operatorów monitoringu, 

ale oglądanie przez nich obrazu z 20 kamer naraz powoduje, że nie wszystkie zdarzenia mogą być 

wyłapywane.  
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Radna Teresa Lefelt zapytała, czy Straż Miejska odnotowuje wzrost zakłócania ciszy nocnej  

w miejscach, w których całodobowo sprzedawany jest alkohol. Dociekała, czy pracownicy Straży 

Miejskiej otrzymali podwyżkę, o którą wnioskowali.  

Pan Jan Sankowski, Komendant Straży Miejskiej, odniósł się do trudnej sytuacji kadrowej  

w jednostce, wskazując również, że przyznane podwyżki nie objęły wszystkich pracowników.  

Radny Arkadiusz Rzepecki zapytał, czy mandaty za brak utrzymania czystości działki 

otrzymują tylko osoby prywatne, czy również administratorzy budynków wielolokalowych. 

Pan Jan Sankowski potwierdził, że mandaty nakładane są również na administratorów 

budynków wielolokalowych, a także dodał, że sprawy porządkowe dotyczące gminy przekazywane  

są do stosowanych wydziałów Urzędu Miasta. Odniósł się do pytania radnej Teresy Lefelt, informując, 

że w godzinach nocnych Straż Miejska nie pracuje i odpowiedzi na jej pytanie może udzielić Policja. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radny Arkadiusz Rzepecki skierował do radnych prośbę o pochylenie się nad propozycjami 

modyfikacji tekstu Statutu Miasta. Wyraził nadzieję, że projekt uchwały uda się wnieść na sesję 

kwietniową, jeżeli nie pojawią się uwagi ze strony radnych. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Mieszkaniec przypomniał o składanych kilkukrotnie apelach o utwardzenie ul. Leszczynowej. 

Wskazał, że ulica sąsiadująca z ul. Leszczynową została utwardzona, ale transport materiałów 

budowlanych odbywał się przez ul. Leszczynową, co pogorszyło jej stan. Podkreślił, że mieszkańcy 

sami finansowali instalację gazową, elektrykę czy odwodnienie ulicy, apelują jedynie o wykonanie 

nawierzchni.  

Mieszkanka zwróciła uwagę, że sąsiednie ulice są już utwardzone, zaś ul. Leszczynowa jeszcze 

nie. Odwołała się do historii swojego zamieszkiwania przy ww. ulicy, a także przywołała treść 

odpowiedzi Prezydenta Miasta na wystąpienie mieszkańców. Zaapelowała o pozytywne odniesienie się 

do prośby o utwardzenie ul. Leszczynowej. 

Radny Marek Treliński przypomniał, że mieszkańcy już kolejny raz zwracają się do Rady 

Miasta z apelem o utwardzenie ul. Leszczynowej, a także wyraził poparcie dla ich wniosku. 

Zaproponował, by podczas posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ pochylić się nad kwestią budowy i przebudowy dróg. Podkreślił, że do 

Rady Miasta wpływają liczne pisma z prośbą o utwardzenie ulic i sprawa wymaga usystematyzowania. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgodził się z przedmówcą, że utwardzanie ulic to ważna kwestia. 

Zwrócił uwagę, że samo przygotowanie dokumentacji projektowej nie gwarantuje rozpoczęcia 

inwestycji, a także przypomniał, dla jakich ulic została już opracowana dokumentacja. Stwierdził,  

że samo pochylenie się nad realizacją kolejnych dokumentacji projektowych nie rozwiąże problemu 

budowy dróg ani w bieżącej kadencji, ani w przyszłej. 
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Radna Teresa Lefelt poinformowała, że dowiadywała się o możliwości utwardzenia ulic  

w swojej dzielnicy i z uzyskanych przez nią informacji wynika, że jest szansa na pozyskanie środków  

z Polskiego Ładu z przeznaczeniem na budowę dróg. Wyraziła nadzieję, że Miasto otrzyma środki 

zewnętrzne na ten cel. 

Radny Marek Treliński wskazał, że jest świadomy tego, ile dokumentacji projektowo-

kosztorysowej zostało już opracowane. Opowiedział się za tym, by z wyprzedzeniem opracowywać 

dokumentację na inwestycje, które mogłyby zostać zrealizowane w ciągu trzech lat. Wskazał,  

że priorytetem powinny być te ulice, które mają już doprowadzone media i są w pełni zabudowane 

domami. 

Mieszkaniec odniósł się do sesji, która odbywała się w dniu 27 stycznia 2022 r. i podczas której 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odczytała jego wystąpienie, o co prosił drogą mailową. 

Przypomniał, że pytał wówczas o wyniki audytu zewnętrznego, o które wystąpił teraz w trybie dostępu 

do informacji publicznej. Dodał, że przez sesją otrzymał informację, że zostanie mu udzielona 

odpowiedź na przedmiotowe pismo. Zapytał, czy informacja o kosztach audytu zewnętrznego nie ma 

charakteru poufnego. Nawiązał do tematu dróg publicznych, przywołując jako przykład ul. Piaskową. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska przypomniała radnym o konieczności 

złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za udział w posiedzeniu. Obrady LII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 17.53. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5333,2022-r?tresc=60501 

 

Protokół sporządziła dnia 11 kwietnia 2022 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5333,2022-r?tresc=60501

